
Срђан Шкоро: Захваљујући протестима, видели смо уживо разне Јутке, Симоновиће, Барбаре, Бабиће и видели смо какве су полуге власти које користе Вучић и његова екипа
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Политиколог и члан експертског тима покрета "1 од 5 милиона" Бобан Стојановић сматра
да бојкот парламента и најава бојкота избора представљају највећи резултат
шестомесечних протеста грађана и дела опозиције, док новинар Срђан Шкоро у
резултате убраја и "ослобађање грађана од страха" и то што су "разоткривене све
слабости власти".

  

  

"Захваљујући тим протестима, ми смо видели уживо разне Јутке, разне Симоновиће,
разне Барбаре, разне Бабиће", образложио је Шкоро.

  

"Видели смо какве су полуге власти које користе Вучић и његова екипа", рекао је за
ФоНет и предвидео да ће протести опстати.

  

Шкоро прогнозира и да ће мањи или већи окидач који се буде десио, поново окупити
људе у ранијем броју и обиму.
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И Стојановић предвиђа да протести неће престати, па и да ће се, уколико издрже до
јесени, вратити на озбиљнији ниво.

  

По њему, наредни избори ће бити јак мотив грађанима да изађу на улицу и укажу на
проблеме који постоје.

  

"Велики део људи сматра да у Србији тим протестима може нешто да се реши у једном
дану. За то су одговорни грађани, али и опозициони политичари који су често позивали
на тај судњи дан", објашњава Стојановић, уз опаску да на улици ништа не може да се
реши.

  

Стојановић: Ови протести су притисак на власт, а не нови "5. октобар"

  

Протести су, како каже, само један механизам притиска на власт, а не нови "5. октобар".

  

По Стојановићу, они могу да буду озбиљан ресурс пред међународним актерима да би се
од њих издејствовала подршка, почев од ОЕБС, преко Европске комисије, до Европског
парламента.

  

Као члан експертског тима који је 3. јуна представио препоруке за одржавање поштених
и демократских избора, он је уверен да власт у овом тренутку те препоруке не занимају.

  

То ће се променити приближавањем избора и жељом власти да на њима ипак учествује
опозиција, сматра Стојановић, који није сигуран да ће бити испуњене све те препоруке,
"јер то је онда дефинитивно опасност да изгубе власт".

  

Сигуран сам, међутим, да ће ући у једну врсту попуштања, преговарања, истиче
Стојановић и напомиње да су у питању препоруке о томе како би избори требало да
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изгледају, ко год био на власти и ко год био опозиција.

  

Шкоро, такође, сматра да су ове препоруке у складу са оним што имају "све нормалне
земље Европске уније", али и он, као и Стојановић, верује да би њихова потпуна примена
значила и крај актуелне власти.

  

"Зато их они сада и одбијају са гнушањем", али Шкоро мисли да ће под притиском света
и Европе "морати да пристану на неки цивилизацијски однос".

  

"Јер, избори су празник демократије, а не скуп ћелаваца, џипова без таблица, безбол
палица и насиља сваке врсте", нагласио је Шкоро.

  

Он сматра да је за резултат будућих избора кључна позиција Радиотелевизије Србије,
јер је вечерњи дневник јавног сервиса и даље најгледанија и најутицајнија емисија.

  

"Ако се не појавите у Дневнику, ви не постојите", оценио је Шкоро и предочио да "наше
друштво мора да рашчисти којим путем жели да иде".

  

Ако хоћемо да живимо нормално, од свог рада, у пристојној земљи, промене ће доћи
"много брже него што сви мислимо", закључио је Шкоро.

  

(Фонет)
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